



致: 全体师生

延续居家学习通告

我国教育部长拿督莫哈末拉宣布, 从6月14日起至7月17日采取居家教学 (PdPR) 模式学习。故, 本校遵循教育部指示, 于6月14日开始恢复网课, 直到7月17日。

2. 因6月14日仍处 FMCO 期间, 行政依然居家办公。6月15日后的作业, 校方将依疫情走向及国安会颁布的指令做出相应调整, 请留意滨华网页与 1Cube 公告。

疫情依然严峻, 期盼全体师生坚守岗位、坚持学习, 做好防疫措施维护自身与他人健康。

校长室 启



Ref: PHHS/PO/0621-2

Date: 09th June 2021

To: All Teachers and Students

NOTICE ON CONTINUATION OF ONLINE CLASSES FROM HOME

In accordance with the directives from the Ministry of Education, the school will be carrying out home-based teaching and learning (PdPR) from 14th June 2021 to 17th July 2021.

2. Since 14th June 2021 is still in the FMCO period, all teachers and staffs are still required to work from home. As for the administrative operation after 15th June 2021, the school will make corresponding adjustments in accordance with the situation of the pandemic and the instruction by the Government. Please pay attention to the school website and 1Cube announcements.

The pandemic is still severe. All teachers and students are urged to do our part diligently, be responsible and vigilant by adhering to the pandemic preventive SOPs to protect ourselves and others.

The Principal's Office

